
 

Konstituerende bestyrelsesmøde i Afdeling 200 Lyngbyen.                                 Gullestrup 16. oktober 2023 

 

Følgende deltog i mødet Martin Skytte Hansen (Fællesbo), Per, Susan, Natasha (suppleant), Thomas, Peter, 

Ingvard. 

 

1. Velkommen. V. Formand Peter M. Dyrby. 

a. Peter bød velkommen, og vi tilføjede punkt 2-3 til dagsordenen. 

 

2. Forslag fra beboerne. 

 

a. Ella spørger om hvornår fyraftensmøderne kommer i gang igen. 

i. Der bliver ikke afholdt fyraftensmøder, der er mulighed for at møde op 1 time 

inden bestyrelsesmødet, eller henvende sig til bestyrelsesformanden.  

b. Ella spørger om hvordan det fungerer med de gule vogne, det forekommer lidt 

uorganiseret. 

i. Tom står for udlån af de gule vogne når viceværterne ikke er her. Bestyrelsen 

indskærper at de gule vogne skal afleveres, når man er færdig med at bruge dem, 

og ikke må gives videre til en anden. 

 

3. Ansøgninger. 

a. Ansøgning fra Krea, diverse krea materialer – imødekommes. 

  

4. Gennemgang af referat fra sidste møde. Orientering V. Sekretær Per M. Jacobsen.  

a. Referatet blev godkendt. 

 

5. Punkter ved Martin Skytte Hansen 

a. Afdelingen fylder 50 år, dispositionsfonden 67.950,- kr. 150,- pr. lejemål til at fejre jubilæet. 

b. Udlejning af Byens Hus, Peter har snakket med ”Plads Til Forskel” om udlejning af det store 

rum, det er dog en bunden opgave at få gjort udlejningen mulig. Der er nedsat et udvalg 

der gør rent, og kontrollerer rengøring. Peter mener vi skal have et skema som vi kan 

kontrollere efter. Bestyrelsen er i gang med at indkøbe nyt rengøringsmateriel. Martin 

foreslår et møde i Nygade om hvordan udlejningen kan fortsætte. 

c. Der arbejdes stadig med udbud af køkken i Byens Hus. 

d. OTIS har overtaget service på de fleste elevatorer i Lyngbyen, Elevatoren mellem blok 5 og 

6 skal renoveres. 

e. Broerne arbejdes der videre på, de 3 indkomne tilbud var på ca. kr. 1 million, så nu arbejdes 

der med en anden løsning. 

f. Martin kigger allerede nu frem mod markvandringen. 

g. Der arbejdes videre med ny indmad til udendørslamperne, så de kan blive billigere. 

h. Egen energirapport kan gives videre til SustainX så vi kan komme videre med eventuelle 

nye tage. 



i. Thomas påpeger at der ved molokkerne bag Byens Hus måske mangler en molok til 

restaffald, da der ofte henstår affald der. 

 

6. P-pladser hvordan og hvorledes. Orientering ved Serviceinspektør Martin S. Hansen  

 

a. Der kommer skilte, der skal købes når P-pladserne engang skal udlejes. 

b. Man vil gerne nedlægge 2-3 P-pladser pr. parkeringskælder så der kommer store pladser til 

dobbelt pris. Administrationen forespørger om bestyrelsen går ind for dette? 

 

7. Paragraffer vedrørende brandfare. (en beboer har foreslået omdeling i postkasser.) Debat om 

emnet. 

a. Martin oplyser at man ikke umiddelbart kan oplyse hvilke paragraffer der gælder, da 

lovgivningen er meget kompleks. 

b. Susan kontakter kommunen igen om hvad vejledningen om svalegangene rent faktisk er. 

c. Vi går ikke med omdeling i postkasserne, men opslag på strategiske steder, og foldere der 

kan hentes et centralt sted. 

 

8. Juletræsfest. 

a. 50-års jubilæums juletræsfest. Julemanden kommer med slikposer, Susan spørger om ikke 

vi kan gøre det bedre for børnene. Hestevognstur, Peter, Thomas og Susan undersøger 

nærmere hvad der kan lade sig gøre. Andre interesserede indbydes til at deltage. Budgettet 

for festen er kr. 70.000,- 

 

9. Tysklandstur. Beslutning skal foretages.  

a. Det blev vedtaget at bestyrelsen ønsker at arrangere noget andet end en tur til Tyskland, vi 

henviser til Herning Turist der arrangerer indkøbsture til kr. 150,-  

 

10. Indkommende forslag fra sommerfesten. Debat om emnet.  

a. Lys i skur og strøm i skur. 

i. Man må søge om at etablere lys/strøm i skuret for egen regning eller under 

rådighedsretten. 

b. Arrangement med Popsi og Krelle. 

i. Kan vi gøre dette til jul? 

c. Julehygge med æbleskiver og juleklip. 

i. Det har vi jo sådan set allerede. 

d. Tur til Legoland. 

i. Peter undersøger om der er mulighed for god rabat. 

e. Forslag om belønningsgave for at have boet i samme bolig 10- 20- og 30 år? 

i. Der var enighed i bestyrelsen om at dette ikke indføre. 

 

11. Aktivitetsudvalg. Skal vi have et aktivitetsudvalg? 

a. Punktet udsættes til næste møde. 

 

12. Facebook side til bestyrelsen. Debat om emnet. 

a. Vi laver en Facebookside til bestyrelsen.  

 



13. Næste møde. Orientering V. Peter M. Dyrby  

a. Næste møde er 20 november kl. 19.00 

 

14. Eventuelt. 

a. Google drev – udsættes. 

b. Gennemgang af lokaler til frivillige/foreninger. 

c. Flere bestyrelsesmøder? Kan vi imødekomme ansøgninger oftere? 

d. Festlokale og værelser? Der afholdes et møde hvor det bestemmes. 

  


